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Verslag van de vergadering van de gemeenteraad van Laarbeek, gehouden op 11 november 
2021 in de raadszaal van het gemeentehuis.

Aanwezig:
F.L.J. van der Meijden , voorzitter 
A.P.H van der Aa    , lid 
R.A.G. van den Berkmortel    , lid  
H.M.M. van Bree     , lid  
A.M. Brouwers     , lid  
J.J.M. Brouwers     , lid  
W.G.M. van Dijk , lid
A.A.H.G. de Groot     , lid  
J.P.H. Gruijters     , lid  
J.B.J.A.M. Hendriks     , lid  
R.J.B. van Heugten , lid
N.R. Maas , lid
W.H.P.M. Maas , lid 
N.A.J.M. Otten    , lid  
B.L.J. van Sinten , lid 
J.H. Strijbosch     , lid  
J.C.M. Verschuren     , lid  
A.G. M. van de Wijdeven     , lid  
M.L.M. van Heijnsbergen , griffier 
J.H.C.M. Briels     , wethouder  
A.J.L. Meulensteen , wethouder 
M.C. Slaets-Sonneveldt    , wethouder  
J.W.M. van de Ven , gemeentesecretaris 

Afwezig:
M.J.T. van der Heijden     , lid  
M.H.A. Tijssen     , lid  

1. Opening en mededelingen en aanwijzing stemmingsvolgorde.
De voorzitter opent de vergadering. De heer Strijbosch wordt door het lot aangewezen als het 
lid dat in voorkomende gevallen als eerste zijn stem zal uitbrengen.
Er heeft zich één inspreker gemeld voor het agendapunt programmabegroting 2022.

2. Vaststelling agenda.
De fractie van PNL heeft geen behoefte aan het stellen van aanvullende vragen over de 
antwoorden van het college op de gestelde vragen over het CPO project Kerkakkers.
De agenda wordt vervolgens vastgesteld.

3. Vragenhalfuurtje.
De Werkgroep maakt gebruik van het vragenhalfuurtje. De heer Gruijters stelt de volgende 
vragen over het kappen van een aantal bomen in de gemeente.
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1. Waarom is maar een gedeeltelijke herplantplicht opgelegd? De gemeente Laarbeek heeft 
toch een voorbeeldfunctie en een gedeeltelijke herplantplicht doet toch afbreuk aan het 
groene  karakter van Laarbeek?

2. Is er een termijn vastgesteld waarbinnen de betreffende bomen moeten worden herplant?
3. Worden de gekapte bomen –waar mogelijk- op dezelfde locatie vervangen? 
4. Op welke wijze worden omwonenden –als de te kappen bomen in de bebouwde omgeving 

staan- geïnformeerd over wanneer bomen gekapt en nieuwe bomen weer geplant 
worden? 

Wethouder Slaets geeft aan dat de herplantplicht alleen geldt voor bomen die op de groene 
kaart staan. Voor een aantal van de te kappen bomen is dat niet het geval. Verder wordt er 
meer gekeken naar de groeiplaats de bomen. Er dient voldoende groeiruimte te zijn. De 
duurzaamheidswaarde zit vooral in het kroonvolume en niet in het aantal bomen. Ook de 
kwaliteit van de bomen speelt een rol. Alle factoren die van belang zijn worden nauwkeurig 
afgewogen. Zij beaamt dat de gemeente een voorbeeldfunctie heeft en dat die ook zeker 
wordt gepakt. De herplant vindt binnen 1 jaar plaats en zoveel mogelijk op dezelfde plaats 
als de omstandigheden dat toelaten. Alle betrokken omwonenden worden met een brief op de 
hoogte gesteld en krijgen de gelegenheid om mee te denken. 
De CO2 afvang van de bomen die herplant worden is gelijk aan die van de te kappen bomen. 
Daarnaast komt er bijvoorbeeld ook ca 5 ha bos bij, waarmee een bijdrage wordt geleverd 
aan de klimaatdoelstellingen.

4. Vaststelling van de besluitenlijst van de openbare vergadering van 14 oktober 
2021.
De besluitenlijst wordt vastgesteld.
De voorzitter deelt naar aanleiding van het verslag mee dat het college morgen met een 
voortgangsrapportage komt over de aangenomen motie met betrekking tot de klachten over 
Artex.

5. Ingekomen stukken.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

6. Voorstel tot vaststelling van de 2e Tussenrapportage 2021 gemeente Laarbeek.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

7. Voorstel tot vaststelling van de Grondnota 2021.
De heer Strijbosch dient een motie in met de volgende strekking:
Verzoekt het college om

• Te onderzoeken of het financieel haalbaar is om de nullijn van de grondprijzen van 
sociale huur en koop met een jaar te verlengen.

• Volgend jaar voorafgaand aan de grondnota 2022 de raad hierover te rapporteren. 
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Wethouder Briels geeft aan dat het verzoek in de motie als staand beleid is van het college.  
Van jaar tot jaar wordt bekeken of er een noodzaak bestaat om de prijzen te verhogen. Hij 
wil echter niet vooruit op de ontwikkelingen in de grondexploitatie. Hij ontraadt daarom de 
motie. De strekking ervan heeft hij goed gehoord. Er zijn meer factoren van belang in de 
afweging die gemaakt moet worden. Hij noemt onder andere de besluitvorming omtrent de 
verhuurdersheffing en de ontwikkeling van de huurprijzen. Het is aan de raad om te zijner 
tijd een balans te vinden. 
De heer Van den Berkmortel is het eens met de wethouder en zal de motie niet steunen. 
De heer Van Bree is blij met de huidige nullijn. Voor het volgende jaar wil hij echter ook de 
handen vrijhouden om eventueel de prijzen te kunnen verlagen. Hij wil zich nu daarom niet 
vastleggen op het handhaven van de 0 lijn.
De heer J. Brouwers vraagt nogmaals aandacht voor de mensen die afhankelijk zijn van de  
huursector, net boven de huursubsidiegrens. Zij dreigen tussen de wal en het schip te vallen.
Ook hij wil niet vooruitlopen op de ontwikkelingen in het volgende jaar en steunt de motie 
daarom niet.  
De heer Van der Aa beaamt dat veel ontwikkelingen nog onzeker zijn. Het verzoek in de 
motie is al staand beleid. Hij ziet ook geen reden de motie te steunen.  
De heer Strijbosch heeft de intentie van de wethouder gehoord. Hij is daar tevreden mee en 
trekt de motie in. Ook hij vraagt aandacht voor de midden huursector. 

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van 
burgemeester en wethouders.

8. Voorstel tot vaststelling van de Begroting 2022 gemeente Laarbeek.
De heer Hulsen van Zorg om het Dorp maakt gebruik van het spreekrecht.
Hij vraagt aandacht voor de toenemende teruggang van de leefbaarheid in Mariahout. In de 
begroting is hierover weinig opgenomen. Hij benadrukt in dit verband het belang van 
voldoende woningbouw, in het bijzonder de bouw van levensbestendige woningen. Mariahout 
dreigt volgens hem een dood dorp te worden. De aanstelling van een contactmanager voor 
Mariahout zou kunnen helpen. Een ander belangrijk onderwerp dat hij aanhaalt is de aanleg 
van een fietspad langs de Sonseweg tussen Lieshout en Son en Breugel. Hij zal zorgen voor 
een kopie van zijn inspraakreactie ten behoeve van de raadsleden.

De beschouwingen over de programmabegroting 2022 worden afgetrapt door de heer 
Strijbosch van PvdA. Vervolgens geven de heer Van der Aa namens het CDA, de heer Van 
den Berkmortel namens PNL, de heer Gruijters namens De Werkgroep en de heer Verschuren 
namens ABL hun beschouwingen over de programmabegroting. De teksten van de 
beschouwingen zijn als bijlagen bij deze besluitenlijst gevoegd.

Tijdens de beschouwingen worden de volgende amendementen en moties ingediend. Deze 
amendementen en moties zijn als bijlage bij deze besluitenlijst gevoegd en maken hier 
integraal onderdeel vanuit.

De volgende 2 amendementen worden ingediend: 
1. Amendement PNL – Aanpassen OZB verhoging 2022
besluit:
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tot vaststelling van de Programmabegroting 2022 van de gemeente Laarbeek, inclusief ver-
werking van het daarin opgenomen dekkingsplan en beschikbaarstelling van voorgestelde 
(vervangings)kredieten, met dien verstande dat de verhoging van de ozb-opbrengst in 2022 
0% bedraagt en deze verwerkt wordt in de begroting 2022.
2. Amendement PvdA - Ruimte voor de bibliotheek.
besluit:
tot vaststelling van de Programmabegroting 2022 van de gemeente Laarbeek, inclusief 
verwerking van het daarin opgenomen dekkingsplan en beschikbaarstelling van voorgestelde 
(vervangings-) kredieten, met dien verstande dat geen invulling wordt gegeven aan de 
taakstellende bezuiniging van €35.000 op het werk van de Openbare Bibliotheek.

De volgende 5 moties worden ingediend:
1. Motie PNL - vorming herstructureringsfonds t.b.v. sociale huurwoningbouw;
Roepen het college op:
Met een raadsvoorstel te komen om jaarlijks het bedrag dat vrijvalt vanuit de 
grondexploitatie niet naar de algemene reserve te laten vloeien, maar dit geheel of 
gedeeltelijk te reserveren voor een nieuw te vormen her-structureringsfonds t.b.v. sociale 
huurwoningbouw.

2. Motie CDA en PNL - Aanpak bestrijding invasieve exoten;
Verzoekt het college om:
• Afstemming te zoeken met andere overheden met gronden in Laarbeek, zoals 
Rijkswaterstaat, provincie en Waterschappen, over de bestrijding van exoten als Japanse 
duizendknoop en reuze berenklauw;
• Inwoners en bedrijven voor te lichten over de risico’s van verspreiding van 
snoeiafval/maaiafval van deze exoten;
• Te onderzoeken waar in Laarbeek haarden zijn van deze exoten en dit in kaart te brengen;
• Te onderzoeken in welke vorm en omvang bestrijding van de exoten gewenst is en de 
gemeenteraad hierover te informeren;

3. Motie CDA - Liefde mag opbloeien, ook in de bijstand;
verzoekt het college:
1. een onderzoek te doen naar de mogelijkheid dat mensen in de bijstand ook in Laarbeek 
gedurende een periode op proef kunnen samenwonen zonder gekort te worden op de bijstand 
of de bijstand geheel te verliezen. Dus dat de kostendelersnorm gedurende deze periode niet 
wordt toegepast; 
2. daarin mee te nemen dat dit ook niet met terugwerkende kracht na de proefperiode zal 
gebeuren; 
3. te zorgen dat de proefperiode lang genoeg is voor een serieuze ‘testperiode’ (minimaal 6 
maanden); 
4. hiertoe een voorstel uiterlijk in het tweede kwartaal van 2022 aan de raad voor te leggen.

4. Motie CDA - Langer samen met volwassen kinderen onder één dak, zonder 
korting op de bijstand;

verzoekt het college: 
1. een onderzoek te doen naar de mogelijkheid dat voor wat betreft de toepassing van de 
kostendelersnorm in de bijstand de leeftijdsgrens van 21 jaar van de inwonende volwassen 
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kinderen van bijstandsgerechtigde ouders gedurende een bepaalde periode (minimaal 2 jaar) 
wordt verhoogd naar 27 jaar; 
2. hiertoe uiterlijk in het tweede kwartaal van 2022 een voorstel aan de raad voor te leggen.

5. Motie PvdA en De Werkgroep - Aanpak energiearmoede;
Verzoekt het college om:
• Financiën uit de begroting van 2022 te onttrekken om de verhoging van de 
energieprijzen voor die huishoudens te kunnen compenseren;
• Criteria op te stellen waaraan deze huishoudens met energiearmoede moeten voldoen 
om voor die compensatie in aanmerking te komen.

De voorzitter schorst de vergadering. 
De voorzitter heropent de vergadering waarna de collegeleden achtereenvolgens ingaan op 
de beschouwingen en de gestelde vragen en ingediende moties en amendementen.

Wethouder Meulensteen is tevreden met de begroting. Er ligt een solide fundament, maar we  
moeten wel voorzichtig zijn. De herverdeling van het gemeentefonds is nog onzeker. In 
reactie op het betoog van de inspreker geeft hij aan dat het college geen ijzer met handen 
kan breken. Niet alles kan tegelijk. Het college heeft veel aandacht voor het onderwerp 
wonen en probeert vaart te maken met bouwplannen. Dat speelt in alle kernen. Vaak zijn we 
echter ook afhankelijk van particuliere initiatieven. In januari komt het college met een 
nieuwe woonvisie. De verkeerssituatie bij de Beekse brug vraagt om aandacht. Een brief op 
poten van de raad zou kunnen helpen. Hij komt hier volgende week in de 
commissievergadering op terug. Wat het amendement van PNL betreft over de ozb merkt hij 
op dat het college kiest voor een bestendige gedragslijn. Daarbij vormt de inflatie een 
leidraad.  
Ten aanzien van het plan Heuvel in Lieshout merkt hij op dat een klankbordgroep is 
ingesteld. De ontwikkeling van het plan begint vanaf nul. Het college staat er blanco in en 
komt terug met een rapport dat door de klankbordgroep wordt opgesteld.

Wethouder Slaets geeft aan dat zij volgende week in de commissie Sociaal Domein uitleg 
geeft over de stand van zaken ten aanzien van laaggeletterdheid in Laarbeek. Over de  
huiskamers en de planning daarvan in de verschillende kernen is onlangs uitleg gegeven. Dat 
wordt samen met een werkgroep van betrokken bewoners vorm gegeven. Als gevolg van 
corona heeft dit wel wat vertraging opgelopen. Over het amendement van de PvdA over de 
bibliotheek is zij onaangenaam verrast. Zij is bezig met de uitvoering van een opdracht van 
de raad en doet dit in goed overleg met de bibliotheek. Duidelijk moet worden waar het geld 
dat aan de bibliotheek wordt besteed naartoe gaat. Zij vraagt om geduld. In februari komt zij  
met een uitgewerkt plan. 
De motie over de invasieve exoten wordt door het college onderschreven. Afstemming met 
andere instanties zal worden gezocht. Inwoners en bedrijven zijn al geïnformeerd. Dit zal 
periodiek worden herhaald. De groeihaarden zijn in beeld en worden gemonitord. Zij zal de 
raad op de hoogte houden. Wat de motie over energiearmoede betreft wijst zij erop dat 
medio 2022 het minimabeleid wordt geëvalueerd. Dat is het moment om dit onderwerp te 
wegen en mee te nemen. Het college laat sociale huurwoningen checken op duurzaamheid. 
Voor dit moment ontraadt zij de motie.
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Wethouder Briels geeft aan dat het college zijn best doet om de klimaatdoelen te halen. 
Daarbij heeft hij oog voor draagvlak onder de inwoners. Niets doen is geen optie. Samen met 
de inwoners wordt bekeken hoe we een en ander vorm en inhoud kunnen geven. Ook heeft 
hij aandacht voor de veiligheid van voetgangers bij de reconstructie van het Kerkplein in 
Aarle-Rixtel. Dat wordt samen met de dorpsraad en betrokkenen opgelost in het definitieve 
ontwerp. 

De omgevingsdialoog met inwoners van Mariahout over grootschalige opwek vindt nog steeds 
plaats. Bij het concreet maken van de initiatieven wordt een project-MER opgesteld waarin  
aandacht wordt besteed aan de effecten daarvan. De bedrijven die werken met 
landbouwvoertuigen worden in voorkomende gevallen rechtstreeks aangesproken op hun 
rijgedrag. In het kader van de duurzaamheidsbevordering wordt sterk ingezet op het 
besparen van energie. De stijgende gasprijzen helpen wat dat betreft wel in het zien van de 
noodzaak. De invoering van een verblijfsbelasting per 2024 raadt hij af omdat het college de 
horeca en verblijfrecreatie meer respijt wil geven vanwege de beperkingen door corona. Inzet 
blijft daarom om die in 2025 in te voeren. Een eerdere invoering van verblijfsbelasting voor 
arbeidsmigranten wordt bekeken. Voor het einde van het jaar komt hij met een rapportage 
over de mogelijke invoering van een blauwe container voor oud papier. 
Voor de instelling van een herstructureringsfonds voor sociale huurwoningbouw bestaat nu 
geen directe noodzaak omdat er al middelen voorhanden zijn. Getracht wordt een goede 
balans te vinden tussen winst en verlies binnen het grondbedrijf. Hij onderschrijft de 
overwegingen van de motie van het CDA over Liefde een kans geven in de bijstand. Maar hij 
stelt voor om eerst de resultaten van de proef in Tilburg af te wachten en te kijken wat voor 
effecten dit heeft. Daarnaast streeft hij ook naar een regionale afstemming op dit gebied. 
Ten aanzien van de andere motie van het CDA over samenwonen onder 1 dak in de bijstand 
wijst hij op de vele vragen die dit met zich meebrengt. Hij stelt voor eerst de evaluatie van 
het minimabeleid in het voorjaar van 2022 af te wachten en dit onderwerp daarin mee te 
nemen. Verder wijst hij op het feit dat het hier gaat om tekortkomingen in de participatiewet 
en dat het dus om landelijk beleid gaat. Het lijkt hem beter om te lobbyen in Den Haag voor 
aanpassing van de wetgeving dan dat elke gemeente dit op een andere manier gaat regelen. 
Hij ontraadt daarom de moties.
Begin volgend jaar komt hij met een voorstel voor de installatie van zonnepanelen op 
gemeentelijke gebouwen. 

De burgemeester geeft aan dat er gewerkt wordt aan een draaiboek met betrekking tot 
vuurwerk rondom de jaarwisseling. Daar komt hij in de komende weken op terug. Wat de 
personele bezetting betreft wijst hij op het feit dat de voorgestelde uitbreiding te maken 
heeft met de ambities van de gemeente. Ook in regionaal verband is het belangrijk om 
invloed uit te kunnen oefenen. Daarvoor is het noodzakelijk dat de portefeuillehouders goed 
gefaciliteerd worden en voorbereid hun rol kunnen pakken. Hij hoopt dat het college door kan 
gaan met het vullen van de zwakke plekken om de ambities waar te kunnen maken en de 
raad goed te kunnen blijven bedienen. In vergelijking met andere gemeenten beschikt 
Laarbeek nog steeds over een smalle ambtelijke bezetting.
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De burgemeester stelt vast dat de ingediende amendementen door het college worden 
ontraden. Ten aanzien van de ingediende moties wordt alleen de motie over de invasieve 
exoten gesteund. 

In reactie op de eerste instantie pleit de heer Hulsen nogmaals voor extra woningbouw in 
Mariahout om de leefbaarheid in het dorp te kunnen waarborgen. 

De voorzitter schorst vervolgens de vergadering.
De voorzitter heropent de vergadering.

De heer Strijbosch geeft aan dat hij het amendement van PNL over de ozb niet steunt. Dit 
komt alleen ten goede aan woningbezitters en niet aan alle inwoners van Laarbeek. Hij kiest 
voor meer solidariteit. Wat zijn amendement betreft maakt hij zich zorgen over de plek van 
de bibliotheek in de huiskamers van de gemeenschapshuizen. Hij is bang dat deze taak een  
sluitpost wordt in de huiskamerprojecten. Als de wethouder zijn zorgen begin 2022  betrekt 
in de evaluatie van het bibliotheekwerk is hij bereid zijn amendement in te trekken. 
Nu de problematiek omtrent mogelijke energiearmoede wordt betrokken bij de evaluatie van 
het minimabeleid, trekt hij de motie daarover in. 
De heer Van der Aa is geen voorstander van het amendement van PNL omdat hij verwacht 
dat de inflatiecorrectie hoger zal uitvallen in het komende jaar. De motie van PNL over het 
herstructureringsfonds is overbodig omdat de bestaande financiële middelen op dit moment  
voldoende zijn. Zijn motie over de invasieve exoten wil hij in stemming gebracht zien. Ten 
aanzien van zijn moties over de kostendelersnorm is hij blij dat hierover regionale 
afstemming plaatsvindt. Hij trekt de moties in.
De heer Van den Berkmortel heeft geen bezwaar tegen de uitbreiding van de personele 
bezetting als dat noodzakelijk is. Wel vindt hij het belangrijk om kritisch te blijven over de 
uitbreiding van het personeel. Wat zijn amendement over de ozb betreft wijst hij erop dat er 
ook veel huiseigenaren een verlaging van lasten nodig hebben. Dit amendement is geen 
verkiezingsstunt maar past in het consistente beleid dat zijn partij op dit vlak al jaren voert. 
Hij is blij dat de overwegingen in de motie herstructureringsfonds door de portefeuillehouder 
en de andere partijen worden gesteund. Het is volgens hem verstandig om op tijd te 
beginnen met het reserveren van financiële middelen voor dit doel. 
Het amendement over de bibliotheek wordt door hem niet gesteund omdat hij eerst de 
uitwerking van de afspraken met de bibliotheek wil afwachten. 
De heer Van Bree denkt daar hetzelfde over ten aanzien het amendement over de 
bibliotheek. De motie over de invasieve exoten steunt hij. Wat de moties van het CDA betreft 
is hij het eens met de portefeuillehouder, dat het hier om landelijk beleid gaat en ook hij 
eerst het experiment in Tilburg wil afwachten. 
De motie herstructureringsfonds is op dit moment niet nodig. Als er in de toekomst middelen 
nodig zijn voor dit doel zal dat worden gesteund. Ten aanzien van de motie energiearmoede 
kan hij zich vinden in de afweging om eerst de evaluatie van het minimabeleid af te wachten. 
De motie wordt daarom ingetrokken. 
De heer Verschuren kijkt met belangstelling uit naar het voorstel over de invoering van een  
papiercontainer. Hij ondersteunt de suggestie van wethouder Meulensteen om een brief te 
sturen naar de provincie over de verkeersproblematiek bij de Beekse brug. Het amendement 
van PNL over de ozb vindt hij niet verstandig omdat er nog veel onzeker is over de financiële 
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situatie van Laarbeek. Hij pleit daarom voor terughoudendheid. Ten aanzien van het  
amendement van de PvdA over de bibliotheek wil ook hij eerst het lopende proces afwachten. 
Met de motie over de invasieve exoten kan hij instemmen. Hij ondersteunt de aandacht die er 
is voor de mogelijke energiearmoede die er optreedt bij sommige inwoners maar vindt het nu 
te vroeg om nu al actie te ondernemen. Ook hij wil dit betrekken bij de evaluatie van het 
minimabeleid. 
De heer J. Brouwers begrijpt de overwegingen bij de motie over het herstructureringsfonds 
maar vindt dat er bredere aandacht nodig is. Hij pleit ervoor om ook rekening te houden met 

andere doelgroepen en daarom eerst een goede analyse  te maken voordat financiële 
middelen aan bepaalde segmenten worden toegekend. Hij steunt de motie daarom niet. 

De voorzitter stelt vast dat het amendement van PNL over de ozb ter besluitvorming voorligt.  
Datzelfde geldt voor de moties van het CDA en PNL over de invasieve exoten en het 
herstructureringsfonds. 
Wethouder Slaets bevestigt dat zij in februari 2022 met een evaluatie komt over het werk 
van de bibliotheek.  
Wethouder Briels wijst nogmaals op het bestaan van reserve volkshuisvesting, wat voor nu 
voldoende is. Wanneer er in de toekomst extra middelen nodig zijn komt hierop terug. De  
overwegingen in de motie neemt hij zeer serieus. In de volgende grondnota zal hier dieper op 
worden ingegaan. 
De heer Van den Berkmortel proeft veel steun voor zijn overwegingen in de motie 
herstructureringsfonds en trekt deze voor dit moment in. 
De heer Strijbosch heeft de toezegging van de portefeuillehouder goed gehoord en trekt het 
amendement over de bibliotheek in. 

De voorzitter brengt vervolgens het amendement van PNL over de ozb in stemming. Voor het 
amendement stemmen de leden van de fractie PNL. De leden van de overige fracties 
stemmen tegen. De voorzitter stelt vast dat het amendement met 8 stemmen voor en 9 
stemmen tegen is verworpen.
Vervolgens brengt de voorzitter het voorstel tot vaststelling van de programmabegroting 
2022 in stemming. 
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming unaniem voor het voorstel van burgemeester en 
wethouders.
Tot slot legt de voorzitter de motie van de fracties CDA en PNL over de bestrijding van 
invasieve exoten ter besluitvorming voor. 
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming unaniem voor vaststelling van de motie.

9. Voorstel tot een technische aanpassing van de Gemeenschappelijke Regeling 
Metropoolregio Eindhoven.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

10. Voorstel tot vaststelling van de wijzigingen op de begroting 2021.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.
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11. Sluiting.
De voorzitter sluit de vergadering.

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 9 december 2021.

De raad van de gemeente Laarbeek,
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